
NOTULEN

Vergadering van: Algemene vergadering - de Jaarvergadering -
Locatie: De Weerelt van Sport, Utrecht
Wijze: Zowel fysiek bijeen in Utrecht, als digitaal bij te wonen.

Stemmen was enkel mogelijk via een digitale applicatie.
Datum: 15 mei 2023, opening 20.00 uur en sluiting 22.06 uur

Aanwezig en/of digitaal ingelogd:
Watersportverenigingen:WV Aalsmeer (W. Davelaar), WV Arne (P. Kartan), EKV Beatrix (B.
Onnekes), WSV Binnenmaas (G. Vroegop), WV Braassemermeer (M. Hasselman, B. van den
Berkhof), WS Delft Plané (W. Wessels), VW De Twee Provinciën (C. van Hattem, T. Uilkema), WV
Flevo (H. Duitman), WV Goeree (F. van der Dussen), WSV Gooierhaven (R.J. Slotema), Haarlemse
KV (P. Boelens), Haarlemsche JC (W. Emmens), Harlinger WSV (H. Voorneveld), WS Heeg (L.
Spitters), WV Hellevoetsluis (G. Gerritsen), KZ en RV Hollandia (R. Hoogstra), WSV De Kil (S. van
Beers), WV De Koenen (S. Nieuwenhuys), Kon. WV Loosdrecht (G. Dudok van Heel, M. Heijmeijer, P.
de Groot), WSV Lunegat (T. Cloo), Kon. R&ZV De Maas (R. van der Stroom), NVSZ Nestor (E. van
der Ven, S van Rijn), WSV Numansdorp (K. van de Kamp), WV Oostvoorne (B. de Puij),
Rotterdamsche ZV (J.G. Boeve), WV Scharendijke (F. Grethe), WSV Sint-Annaland (P. Tielemans),
WV Sloterplas (J. Keijner), Kon. WV Sneek (S. Röell), WV Strijensas (O. Aardse), WS Vlietland (P.J.
Visser), Zaanlandsche ZV (J. Borsboom, E. Meinen), KV Zeeburg (H. van Dongen Torman), WSV De
Zuiderzee Schellingwoude (R. Schone).

Toehoorders: J.B. Heukensfeldt Jansen, R. Franken, F. van den Wall Bake (Erelid), D. Koekoek, E.
van Dinten, R. Middelkoop (Financiële Commissie), K. Joosse (Kandidaat Financiële Commissie),
M. Vos (Platform Wedstrijdsport), E. Stormink (Platform Kanosport), A. de Vries (RT Delta Noord), P.
van Hoeken (RT Groningen-Drenthe), I. Rusz, J. Woudstra (RT Fryslân), A. Bender, L. Rutten, A. Krull
(RT Noord-Holland Zuid), P. Smelt (RT Zuid-Holland), R. van Bennekom (RT IJsselmeer /
Markermeer), H. Onderdijk-Varkevisser (Expertteam), J. van Catz (16 m2 KO), G. Etty (Draken
Club), U. Sonnenberg (RS Feva KO), A. van Gerven, M. van der Hoek, H. Kuipers, S. Kats, L. Polet, C.
van Leerdam, C. Bakkes, E. Willems, D. de Berk, H. Willemse, I. Köpping, A. de Waal (Medewerker).
Bestuur: E.J. Broer, W. van Catz, M. Poulie, P. Burggraaff, A. Reinders, C. Jonker, H. Bannier,
kandidaat bestuursleden A. Wodrada en E. Bos.

Afwezigmet bericht:WSV Biesbosch, KC Rotterdam, R&ZV Naarden, WSV De Hitsert, KWV De
Kaag, Jouster WS, R&ZV Maas en Roer, WV Breskens, WV Nieuwe Meer, Kon. Dordrechtsche R&ZV,
NVv Kustzeilers, JM. Boer (Expertteam).
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1 Opening en vaststellen agenda
Voorzitter Ernst Jan Broer heet iedereen van harte welkom op deze Algemene vergadering – de
Jaarvergadering - die hybride plaatsvindt. Er wordt vastgesteld dat de vergadering conform
statuten is opgeroepen d.d. 13 april 2023. De agenda wordt, met het toevoegen van agendapunt
7c de benoeming van een nieuw lid in de Financiële Commissie, eveneens vastgesteld.

Er wordt stilgestaan bij het overlijden van houder van de bronzen verbondspenning de heer
Menno Meyer en houder van een gouden verbondsspeld de heer Rolf Westen.

2 Notulen Algemene vergadering - de Najaarsvergadering -
van 10 december 2022

Er zijn vooraf geen opmerkingen ontvangen over de notulen en de in de notulen weergegeven
stemmentelling is nagelopen op correctheid. Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat op pagina 7
bij agendapunt 7 het woord ‘stichten’ in plaats van ‘stichtingen’ staat. Er zijn verder geen
opmerkingen of verzoeken om een stemming over de notulen.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de notulen van de Algemene
vergadering - de Najaarsvergadering - van 10 december 2022met wijziging goed te keuren.

Naar aanleiding van de notulen wil de heer Rink-Jan Slotema van WSV Gooierhaven de
platformbegrotingen en de in het Rapport Meerwaarde genoemde gedifferentieerde contributie
nogmaals onder de aandacht brengen. Hij stelt dat er nog steeds verenigingen vanwege een te
hoge contributie vertrekken en vindt het van belang om daar transparantie in te houden. Ook
vraagt hij de Financiële Commissie om hierop toe te zien en in hun verslag daar aandacht aan
te geven. Voorzitter Ernst Jan Broer antwoordt hierop dat bij agendapunt 4 er op indirecte wijze
op teruggekomen wordt. Naar aanleiding daarvan kan een eventuele discussie voortgezet
worden.

3 Mededelingen en ingekomen brieven
Er zijn geen ingekomen brieven of mededelingen.

4 Update
Vrijwilligersbeleid
Het bestuur heeft met behulp van een werkgroep het vrijwilligersbeleid opgesteld. De
implementatie hiervan is in gang gezet. Een aantal aspecten leidt tot vragen en opmerkingen,
waaronder de vaste termijn van vrijwilligersfuncties. In het beleid is dat twee keer vier jaar, wat
vrij gebruikelijk is. Echter, er zijn vrijwilligers die een functie al veel langer vervullen dan het
maximum van acht jaar. Het bestuur wil vooropstellen zeer blij te zijn met deze vrijwilligers. In
relatie tot de continuïteit van het Watersportverbond en de belangenbehartiging, dan is het
vastleggen en doorgeven van kennis en ervaring van groot belang. Een vaste
benoemingstermijn helpt daarbij, omdat het dwingt tot nadenken over de opvolging.

Een veel gehoord argument is dat het lastig is om opvolging te vinden. Dat geldt voor vele
organisaties en niet alleen voor het Watersportverbond. Een zeer lange zittingstermijn maakt het
vinden van opvolging niet makkelijker, zo niet juist lastiger. Het betekent niet dat er na het
maximum van de zittingstermijnen afscheid van elkaar genomen moet worden; er zijn
mogelijkheden in andere functies. Het Watersportverbond trekt ook vrijwilligers aan voor een
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gekaderde opdracht, zoals bijvoorbeeld gedaan is bij de werkgroepen vrijwilligersbeleid,
jachthavens en verzekeringen. De duur van zo’n opdracht is beperkt en de opdracht is duidelijk.
De deelnemers geven terug dat ze hier enthousiast over zijn en de bereidheid om te helpen bij
nog een opdracht is groter.

De komende periode volgen nog meer stappen in het vrijwilligersbeleid, waaronder het
aanvragen van de VOG’s van de vrijwilligers. Voor het bestuur zijn deze inmiddels al
aangevraagd en ontvangen. De vrijwilligersovereenkomst zal ook snel volgen. Deze
overeenkomst betekent niet dat vrijwilligers geen kritiek meer mogen hebben, maar heeft tot
doel dat beide partijen elkaar kunnen aanspreken en ook dat praktische zaken geregeld kunnen
worden zoals een verzekering. Hiervoor zoekt het bestuur een groep vrijwilligers om hieraan mee
te denken.

Watersportverbond 3.0
Het bestuur is de afgelopen periode bezig geweest met de vragen: waar staan we nu, waar
willen we heen en wat is noodzakelijk om de koers en ambitie aan te scherpen en vast te leggen.
Er wordt goed bekeken welke thema’s voor het Watersportverbond zijn en welke niet. Gezien het
teruglopen van het ledenaantal en het lastiger worden van het op peil houden van het
contributieniveau, gaat het bestuur na welke andere verdienmodellen en inkomstenstromen
mogelijk zijn. Voorzitter Ernst Jan Broer geeft aan dat het gek is dat het Watersportverbond de
grootste vertegenwoordiger is van de watersport in Nederland, maar dat de rekening hiervoor
bij haar 80.000 leden ligt terwijl er 800.000 watersporters de vruchten van plukken. Hoe dit
anders in te richten moet met elkaar over nagedacht worden.

Het bestuur wil hiermee bereiken leading te zijn in de watersportsector. Via het collectief vindt er
onderlinge versterking plaats; zonder basis is er geen topsport en veilig vaarwater. Door
relevanter te zijn voor alle watersporten en watersporters hoopt het bestuur de
toekomstbestendigheid van het Watersportverbond vast te leggen.

De eerste acties zijn al uitgevoerd: een nieuwe ICT-omgeving Mijn.watersportverbond, nieuw
elan aan het Watersportverbond Expert team, het vrijwilligersbeleid en een
onboardingsprogramma voor nieuwe vrijwilligers.

Oscar Aardse, WV Strijensas, vraagt de voorzitter naar verduidelijking over wat er vastgelegd
gaat worden in de vrijwilligersovereenkomst. Ernst Jan Broer geeft aan dat hierin de
zittingstermijnen worden vastgelegd, de wederzijdse verwachtingen over bijvoorbeeld
ondersteuning en opleiding, maar ook de taakomschrijving van de betreffende functie en de
onkostenregeling. Het beschrijven dat het een vrijwilligersfunctie betreft, maakt het mogelijk om
een verzekering voor de vrijwilligers af te sluiten. Ook een belangrijk element is dat de statuten
en reglementen ook gelden voor onze vrijwilligers. Voor het zover is, zal er eerst door een groep
vrijwilligers een conceptversie opgesteld worden, die zal leiden tot een finale versie waar
iedereen zich in kan vinden. Voor deze werkgroep kunt u zich aanmelden bij directeur Arno van
Gerven.

Bert de Puij, WV Oostvoorne spreekt zijn zorg uit over het rigide vasthouden aan de termijnen. Hij
kan voor zijn eigen vereniging geen opvolgers vinden en is bezorgd dat dat ook voor de
regioteams zal gelden. Ernst Jan Broer meldt dat de vrijwilligers die nu over termijnen heen zijn,
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nu één termijn langer door kunnen gaan. Daarnaast wordt er per vrijwilliger of vrijwilligersgroep
een opvolgingsplan gemaakt dat past. Het bestuur denkt en helpt graag mee in het vinden van
nieuwe vrijwilligers. Ernst Jan Broer gaat ervan uit dat dat lukt en anders zal de nieuwe situatie
die ontstaat met elkaar bekeken moeten worden.
De termijnen kunnen juist ook stimulerend werken om nieuwe mensen mee te nemen en op te
leiden. Het werken in projecten in plaats van het aangaan van een langdurige verbintenis kan
een deel van het tekort aan vrijwilligers ondervangen. Bert de Puij vermoedt dat de vergadering
het probleem van de opvolging groter inschat dan het bestuur. Het bestuur denkt er zeker niet te
licht over, maar er moet wel met elkaar aan gewerkt worden om te kijken hoe ver er gekomen
kan worden.

Paul de Groot, Kon. WV Sneek en Kon. WV Loosdrecht, wil aangeven dat dit punt ook is besproken
in het bestuur van Kon. WV Loosdrecht en hij is juist blij dat de termijnen genoemd worden. Dit
geeft in zijn ogen ruimte voor opvolging en om op te staan. Hij is ervan overtuigd dat er altijd
nieuwe mensen zullen opstaan.

Ernst Jan Broer vervolgt de reeds ingezette acties:
● Het Watersportverbond wil leidend zijn in de sector. Dit houdt in dat er meer mensen

vertegenwoordigd worden dan alleen de leden. Er zullen dan ook nieuwe
businessmodellen ontwikkeld worden met als doel om ook deze groep niet-leden
geldelijk te laten bijdragen. Hier hoort ook de vraag bij hoe ervoor gezorgd kan worden
dat deze mensen lid worden.

● Om te weten wat er speelt bij de achterban wordt een watersport-panel gestart. Dit
panel kan dat snel inzichtelijk maken, zodat deze mening(en) snel ter tafel gelegd
kunnen worden, wat een grote meerwaarde is in de gesprekken met bijvoorbeeld een
overheid. Het bestuur is op zoek naar mensen die aan het panel deel willen nemen.

● Als leidende in de sector wil het bestuur, voordat er besluiten zijn genomen, al betrokken
zijn in de gesprekken. In dat kader zijn er al gesprekken gaande met het Ministerie van
I&W over veiligheid en registratie. Dit om vooraf al mee te kunnen denken wat daarin
verstandig is, hoe daar op een juiste manier beslissingen over te nemen en hoe daar de
achterban bij betrokken kan worden.

● In de Watersport Special van De Telegraaf begin mei kwamen nieuwe partners De
Nederlandse Loterij en Missie H2 ruim aan bod. Het Watersportverbond is blij met deze
partijen te kunnen samenwerken en zij zien de meerwaarde van de samenwerking met
het Watersportverbond.

● Er is een subsidie-onderzoek geweest voor het Watersportverbond voor de
wedstrijdactiviteiten, maar ook voor de meerwaarde voor de lidverenigingen. Het doel
hiervan was te onderzoeken waar additionele geldstromen te vinden voor bestaande
activiteiten en hoe nieuwe activiteiten hiermee beter mogelijk maken.

● Het bereik via de sociale media kanalen, met name van Team Allianz, neemt toe,
specifiek onder jongeren.

● Er is een webinar aanbod waar dit jaar Centrum Veilige Sport en subsidies onderwerpen
zijn geweest.

● Er is ook een introductieavond geweest voor nieuwe verenigingsbestuurders.

Frederik van der Dussen, WSV Goeree, vraagt via de chat hoe vrijwilligers de in de loop der jaren
opgebouwde netwerken kunnen borgen. Ernst Jan Broer antwoordt hierop dat daar actief aan
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gewerkt moet worden. Bij de start van een vrijwilligersfunctie moet eigenlijk al nagedacht
worden hoe dit te borgen, zonder dat het afhankelijk is van 1 persoon.

Vanuit de chat wordt meermaals aangehaald dat projectmatig werken bij de huidige tijd past
en dat men daar de eerste goede ervaringen van ziet. Volgens Ernst Jan Broer is deze
waarneming wederzijds en daar zal het Watersportverbond ook zeker mee verder gaan. Ernst
Jan Broer zal een afspraak plannen met Bert de Puij en Oscar Aardse om verder te praten over
termijnen en opvolging in het algemeen. Tot slot vraagt Govert Gerritsen, WSV Hellevoetsluis, via
de chat of het vrijwilligersbeleid ook geldt voor alle vrijwilligers bij de verenigingen. Dit is niet het
geval, antwoordt Ernst Jan Broer. Het vrijwilligersbeleid gaat over de vrijwilligers van het
Watersportverbond.

Evenementen
Directeur Arno van Gerven neemt de aanwezigen mee in de evenementen die dit jaar
geprogrammeerd staan. De evenementen zijn de Dutch Water Week, The Ocean Race en de WK
zeilen. De Dutch Water Week beleeft zijn 2e editie en is een watersportfestival die bedoeld is om
de watersport maximaal in de etalage te zetten. Er worden hier rondom een World Cup zeilen -
de Allianz Regatta - een diversiteit activiteiten georganiseerd die variëren van een drijf-in
bioscoop tot en met opstapdagen, sup-tochten en vooral de kans om kennis te maken met de
watersport.

Met dit evenement wil het Watersportverbond bereiken dat het een aanjager is van uitdagingen
die er al zijn. Het evenement heeft een zeer grote verduurzamingsslag gemaakt en zal voor een
groot deel draaien op waterstof. Het grote probleem van waterplanten is scherper op de
agenda gezet van overheden, met mogelijkheden tot meer beheersmaatregelen zoals maaien
de komende jaren met ingang van komend jaar. Voor sponsoren en partners is dit evenement
ook het moment van activatie van hun bijdrage. Zij zullen tijdens dit evenement op water te
vinden zijn. Tot slot zijn eigen evenementen van het Watersportverbond geclusterd, zoals een
relatiemiddag en vrijwilligersdag.

De Allianz WK zeilen is voor het eerst in Nederland waarbij alle tien olympische disciplines in
Nederland worden gevaren. Het evenement vindt plaats van 10 tot en met 20 augustus 2023. Dit
moment in het jaar is uitgekozen omdat is onderzocht dat - statistisch gezien - dit de veiligste
periode is voor varen op de Noordzee. Omwille van de veiligheid vindt de para-WK, die volledig
geïntegreerd is in dit evenement, plaats op het Braassemermeer.

De Allianz WK zeilen is een enorm groot evenement met meer dan 1000 deelnemers uit 85
landen. Het is daarmee ook groter dan het zeilen tijdens de Olympische Spelen. Op de wal ligt
een grote logistieke uitdaging, met meerdere boatparks en een fanzone. Er wordt samengewerkt
met meerdere partners en de uitvoering van het evenement is in handen van een
gespecialiseerd evenementenbureau. Met de medewerkers wordt een grote inzet gepleegd om
het maximale uit dit evenement te halen. Tijdens dit evenement wordt geprobeerd om 1000
kinderen per dag kennis te laten maken met de watersport. Dit is onderdeel van de side-events
die worden georganiseerd ter promotie van sport en om het belang van watersport en water
breed onder de aandacht te brengen.
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5 Jaarplan 2023 en begroting 2023
Penningmeester Wouter van Catz deelt mee dat er geen opmerkingen of vragen zijn
binnengekomen over het tekstuele gedeelte van het jaarverslag 2022. De jaarrekening 2022 laat
een netto resultaat zien van ongeveer € 18k versus de begrote € 32k. Hij licht een aantal
mutaties toe, waaronder de ontwikkelingskosten van het nieuwe IT-systeem die conform de
geldende boekhoudregels zijn geactiveerd. Daarnaast is een aantal extra subsidies ontvangen
en is een extra vrijval gedaan aan de bestemmingsreserve voor opleiding en veiligheid die al
een aantal jaar op de balans staat.

Als algemene financiële update licht hij verder toe dat de interne processen goed werken, maar
ook voortdurend verbeteringen worden doorgevoerd, zoals de verdere ontwikkeling van
tussentijdse rapportages en de introductie van projectsheets. Het financiële team is een klein,
maar sterk team. Dit team kan goed zijn werk doen dankzij geautomatiseerde processen en
door het maken van bepaalde keuzes in bijvoorbeeld de detaillering van de verslaglegging. Tot
slot is er een goed contact met de Financiële Commissie en de externe accountant.

De voorzitter van de Financiële Commissie, Detmer Koekoek, haalt uit het verslag de
belangrijkste punten. De Financiële Commissie heeft meer naar ratio gekeken. Zij constateren
dat de solvabiliteit van het Watersportverbond uitstekend is, te weten 35%. De current ratio van
de liquiditeit was 1,3 en ziet er gezond uit aan het einde van 2022. Het is echter wel een
aandachtspunt dat besproken is met het bestuur. De Financiële Commissie adviseert de
Algemene vergadering om het financiële jaarverslag 2022 goed te keuren en het bestuur
decharge te verlenen.

Hij vervolgt dat de eerste maanden van 2023 er uitstekend uitzien. Er is aandacht gegeven aan
de cashflow waarvan een van de verbeteringen die is doorgevoerd een 12-maandelijkse
cashflow is. De seizoenseffecten zijn belangrijk. Met de evenementen van dit jaar is te zien dat de
chasflow wat terugloopt. Voor het einde van het jaar is er voldoende over, maar er moeten geen
grote tegenvallers zijn. Met het bestuur wordt hiervoor een minimum onderzocht. De volgende
Algemene vergadering komt de Financiële Commissie hierop terug.

Er is een werkgroep opgericht voor de koppeling van het ledenbestand. Daar hoopt de
Financiële Commissie de volgende vergadering ook iets over te kunnen melden.

Conform de statuten draagt de Financiële Commissie aan de Algemene vergadering het
benoemen van de accountant voor. Coney is nu drie jaar accountant geweest, wat een
reguliere periode is. De samenwerking met de accountant is uitstekend. De sterke punten zijn de
financiële deskundigheid en specifiek op het gebied van sportbonden. Zij kennen de
problematiek van sportbonden en de specifieke situatie van het Watersportverbond. Het advies
van de Financiële Commissie aan de Algemene vergadering is om de opdracht aan Coney voor
een nieuwe periode te verlengen. Dit zal wel de laatste periode zijn.

Tot slot is de Financiële Commissie blij een nieuw lid te hebben gevonden van wie de
benoeming later aan bod komt. De huidige leden zijn gezamenlijk gestart en daarmee wordt het
risico gelopen dat zij tegelijkertijd aftreden. Ten behoeve van de continuïteit wil de Financiële
Commissie uitbreiden met één, maar bij voorkeur twee nieuwe leden. De vacature staat nog
steeds open.
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Jan Borsboom, Zaanlandsche ZV, vraagt naar het verschil in het door de penningmeester
genoemde netto resultaat van € 18k terwijl in de stukken € 68k wordt weergegeven. Wouter van
Catz laat weten dat dit de vrijval is van de bestemmingsreserve ten aanzien van de WK zeilen
2023.

De besluiten worden via de stemmodule voorgelegd. Voor het jaarverslag 2022 inclusief
jaarrekening 2022 zijn 219 voor, 0 tegen en 0 blanco stemmen uitgebracht.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit het jaarverslag 2022 inclusief
jaarrekening 2022 goed te keuren.

Voor het besluit over decharge bestuur zijn 222 voor, 0 tegen en 0 blanco stemmen uitgebracht.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit het bestuur decharge te verlenen
voor de financiële verantwoording en het gevoerde bestuur.

6 Benoemen accountant
Zoals eerder gemeld wordt de accountant door de Algemene vergadering benoemd op
voordracht van de Financiële Commissie. Voor het besluit over de benoeming van de
accountant zijn 200 voor, 0 tegen en 5 blanco stemmen uitgebracht.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit ConeyMinds te herbenoemen als
externe accountant van hetWatersportverbond.

7 Benoemingen
Wij zijn blij een opvolger te hebben gevonden voor de functie van secretaris. De voorzitter van de
benoemingsadviescommissie, Rob Franken, meldt dat naast hem de commissie bestond uit
bestuurslid Marieke Poulie en erelid Jan Berent Heukensfeldt Jansen. Hij meldt dat Anouschka
Wodrada de enige sollicitant was voor deze functie. De commissie heeft na het gesprek haar
bevindingen gedeeld met het bestuur en de directeur. De conclusies van de
benoemingsadviescommissie hebben zij meegenomen in de vervolggesprekken. De
bevindingen van de commissie zijn dat Anouschka Wodrada met haar juridische opleiding en
achtergrond in HR en belangstelling in de verduurzaming van de waterrecreatie, past uitstekend
in het profiel van de gewenste secretaris. Met deze achtergrond kan en wil zij naast het reguliere
secretariaat binnen het collegiale bestuur een grotere bijdrage leveren. Zij communiceert
makkelijk, is makkelijk benaderbaar en heeft een open mind. Ze is stevig en daadkrachtig en zal
een discussie niet uit de weg gaan indien nodig. De commissie ondersteunt de benoeming van
harte met de kanttekening erbij dat het wenselijk lijkt om haar een kennismakingsprogramma te
laten doorlopen om kennis te maken met de leden en verenigingen, om haar zo snel een beeld
te laten geven over de zaken die daar en bij het Watersportverbond leven. Anouschka Wodrada
stelt zichzelf voor en onderschrijft de introductie van Rob Franken.

De stemmen die via de applicatie zijn uitgebracht, zijn 222 stemmen voor, 0 tegen en 0 blanco.
De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit mevrouw AnouschkaWodrada te
benoemen als secretaris van het bestuur van hetWatersportverbond.
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Vanavond de laatste vergadering van Ab Reinders als bestuurslid kanosport. De opvolger is door
het platform kanosport gevonden in Everard Bos. Naast bestuurslid Wedstrijdsport Peter
Burggraaff, die nu namens deze benoemingsadviescommissie spreekt, bestond de commissie
ook uit Martijn Rol en Peter Jonkers. In het gesprek met Everard Bos, dat afgelopen najaar
plaatsvond, kwam de commissie tot de conclusie in Everard de juiste persoon gevonden te
hebben. In de tussentijd heeft hij al meegedraaid in het platform en heeft ook al
bestuursvergaderingen bijgewoond. Zijn brede (bestuurlijke)kennis van recreatief varen tot
wedstrijdvaren sprak de commissie aan. Vanuit het platform kanosport is als verdeling
voorgesteld dat Everard als voorzitter in het oostelijk deel van Nederland met zijn bestuurlijke
kennis aanwezig is. Ronald Pel, de nieuwe vicevoorzitter, zal in het westelijk deel van Nederland
met de 'hands-on' mentaliteit aanwezig zijn. Dit leek de commissie een goede combinatie. De
benoemingsadviescommissie adviseert de Algemene vergadering Everard Bos te benoemen als
bestuurslid kano- en peddelsport. Everard Bos stelt zich nog even kort voor.

Voor dit besluit via de digitale applicatie zijn 240 stemmen voor, 0 tegen en 0 blanco stemmen
uitgebracht.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de heer Everard Bos te benoemen
als bestuurslid Kano- en Peddelsport van hetWatersportverbond.

Zowel Anouschka Wodrada als Everard Bos krijgen na hun benoeming een bos bloemen en de
bestuursdas en -vlag. Ernst Jan Broer is blij dat het bestuur hiermee weer op sterkte is. Hij gaat
verder met het benoemen van Kees Joosse in de Financiële Commissie. Ook Kees Joosse stelt
zich voor.

Voor de benoeming van Kees Joosse zijn 232 stemmen voor, 0 tegen en 0 blanco stemmen
uitgebracht.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de heer Kees Joosse te benoemen
als lid van de Financiële Commissie.

Ook hij ontvangt een bos bloemen. Ernst Jan Broer spreekt zijn dank uit aan de Financiële
Commissie voor de plezierige samenwerking.

8 Onderscheidingen
Er is een aantal mensen die zich bijzonder verdienstelijk hebben gemaakt. Peter Burggraaff
vraagt Paul de Groot bij hem te komen staan.

Paul de Groot
Vandaag wordt Paul vooral erkend voor zijn inzet en bijdragen aan het Watersportverbond. Het
is met Paul heel plezierig samenwerken en zowel intern als extern weet hij de aandacht op het
belang van opleidingen te vestigen. Hij heeft zich volop ingezet op het moderniseren van de
opleidingen van race officials. Dat heeft Paul natuurlijk niet alleen gedaan, vele andere mensen
hebben hieraan meegewerkt. Mede door Paul hebben we nu een sterk verbeterde
opleidingsstructuur, waarbij men de eerste stappen als race official kan zetten via online
Watersport Academy en het opdoen van praktijkervaring bij de verenigingen. Hiervan hebben al
veel beginnend race officials gebruik van gemaakt en hopelijk zullen er nog vele volgen. Het is
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een mooie legacy die hij achterlaat. Daarom heeft het bestuur besloten om Paul de Groot te
onderscheiden met de zilveren verbondsspeld.

Paul de Groot spreekt zijn dank uit en ziet het als een stimulans voor de jongere generatie en
roept hen op om zich aan te bieden als opvolger. Hij spreekt zijn dank uit aan een aantal
personen voor de samenwerking.

Ab Reinders en Ep Stormink
Ernst Jan Broer verzoekt Ab Reinders en Ep Stormink de zaal te verlaten. Nadat zij de zaal hebben
verlaten vertelt Ernst Jan Broer dat Ab oorspronkelijk lid van het bestuur van de Nederlandse
Kano Bond was. Toen deze bond in de financiële problemen kwam, bleef Ab eigenlijk als enige
bestuurder achter en heeft hij de aansluiting met het Watersportverbond gemaakt. Al snel werd
hij hierbij geholpen door Ep Stormink. Ab en Ep hebben de afgelopen jaren ontzettend veel voor
de kanosport betekend en de NKB een volwaardig deel van het watersportverbond gemaakt. Tot
op de dag van vandaag kunnen we nog het nodige leren van hoe bepaalde zaken geregeld zijn
bij de kano-afdeling.

Ab en Ep hebben dan ook zo’n belangrijke bijdrage geleverd aan het kanovaren in Nederland,
zowel op sportief als recreatief vlak dat het bestuur beide heren wil voordragen voor het
erelidmaatschap van het Watersportverbond.

Er volgt applaus en er zijn geen verzoeken tot stemmen.

De Algemene vergadering – de Jaarvergadering - besluit de heer Ab Reinders en de heer Ep
Stormink te onderscheidenmet het erelidmaatschap.

Op de vraag waar zij het meest trots op zijn geven beiden aan dat dat de samenwerking op de
Willem-Alexanderbaan in Zevenhuizen is.

9 Rondvraag
Bert de Puij, WV Oostvoorne, wil graag weten of er naar aanleiding van de prijsindex stijgingen
waar veel erfpachtovereenkomsten aan gekoppeld zijn, of er bij het Watersportverbond bekend
is hoe verenigingen daarmee omgaan. Accountmanager Recreatiesport, Charlotte van
Leerdam, geeft aan dat er op dit moment nog geen vragen van vereniging hierover binnen zijn
gekomen. Er zijn wel leden van het Expert Team die daarop mee kunnen kijken en kunnen
adviseren. Hulp is hierop beschikbaar. Ernst Jan Broer stelt voor om een bijeenkomst hiervoor te
organiseren zodat verenigingen ervaringen met elkaar kunnen uitwisselen.

10 Sluiting
Erelid Jan Berent Heukensfeldt Jansen krijgt het laatste woord en vindt het een eer om Evert
Lagerweij en Gwen Dudok van Heel voor het laatste woord te mogen opvolgen. Hij feliciteert Ab
Reinders en Ep Stormink met het erelidmaatschap en dankt hen voor het vele werk dat zij
hebben verricht. Hij adviseert het bestuur om ten aanzien van de vrijwilligers veel kleine
projecten op te starten en daarvoor mensen te vinden. Deze mensen zullen al snel anderen
kunnen enthousiasmeren.
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Hij ziet dat directeur Arno van Gerven met een steeds kleinere organisatie en met het bestuur
veel werk heeft kunnen verzetten. Hij kijkt altijd uit naar de column van Arno en de nieuwsbrief
dat een brede weergave is van alles wat het Watersportverbond doet. Hij vindt het fijn dat er een
stabiel bestuur is dat kracht en saamhorigheid uitstraalt. Hij dankt alle aanwezigen.
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